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Anonymizováno dle Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, 

o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z8/003 
 

z 3. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 21.02.2019  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih, Mariánské náměstí 13, Brno 

 

Materiály: Rozneseny 15.02.2019. Elektronicky vloženy na webové stránky, k přihlášení na 

adrese xxx Zastupitelé zároveň obdrželi v zalepené obálce  přístupové kódy k přihlášení na 

webové stránky. Dále Seznam soudních kauz – požadavek z posledního zasedání 

zastupitelstva.   
 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Rozpočtová opatření 

4. Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přechod Kšírova-Železná“ 

odboru dopravy (stavební část díla) a odboru investičnímu (veřejné osvětlení) 

5. Prodej, směna majetku města Brna 

6. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 

7. Změny zřizovacích listin školských p. o. 

8. Různé 
 

 

Přítomni: 16 členů ZMČ Brno-jih - viz prezenční listina 

Nepřítomni:  p. Roman Rektořík (omluven) 

             Ing. Vítězslav Janský (omluven) 

                           Mgr. Petra Česalová (omluvena) 

 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.05 h – stav 16 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 3. zasedání ZMČ Brno-jih. 

Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 15.02.2019 (elektronicky vloženy 

na webové stránky, k přihlášení na adrese xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. 

 

1.1 Program zasedání 
 

Hlasování: pro – 16         proti – 0          zdržel se – 0 

Program zasedání byl schválen 

 

1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Richard Vašíček 

Marek Janíček 

 

Hlasování:  pro – 16        proti – 0           zdržel se – 0 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni Ing. Richard Vašíček a p. Marek 

Janíček. 
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1.3 Schválení zápisu 2. ZMČ Brno-jih  Z8/002 ze dne 13.12.2018                              
     Ověřovatelé: p. Marek Janíček  a p. Lukáš Boula – ověřili zápis dne 22.01.2019                          

a 23.01.2019. Znovu ověřeno 04.02.2019. Při doplňování úprav ověřovatelů došlo 

omylem k vyřazení 2) požadavku pana Ing. Janského (strana 18 – dole).  Bylo 

doplněno a  Zápis  znovu ověřen. 

 

 

Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z8/002 – považuje se zápis za 

schválený (není nutné hlasovat). 

Zápis 2. ZMČ Brno-jih Z8/002 byl schválen bez připomínek.  

 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 18,10 h – 18.45 h 
 

Občanka – zástupce rodičů dětí z MŠ Hněvkovského: Dotaz proč není vyřešena reklamace 

podlahy v modré třídě (řeší se od 11/2018)?  

 

p. starosta – Požádal v této věci Ing. Vacka, vedoucího MO, aby obeznámil občany                           

a chronologicky uvedl sled událostí, jak k tomu docházelo. 
 

p. místostarosta – Požádal občany, aby poskytli p. Vackovi prostor k vysvětlení situace, 

jelikož bylo v tomto učiněno hodně kroků. S paní ředitelkou spolupracujeme a řešíme situaci.                            

                

Občanka: Znovu vznesla dotaz, proč nebyla reklamace podána, dle OZ trvá vyřízení 

reklamace do 30 dnů. 

 

UČR p. Boula  – Občan toto může uplatňovat, ale my jako právní subjekt se musíme řídit 

smluvním vztahem. Reklamaci jsme podali, RMČ ji schválila a 4. 2. 2019 byla podána                     

(p. Vacek). 

 

Občanka: Již v říjnu 2018 se rodiče dotazovali, proč nebyla reklamace podána. Proč až                        

4. 2. 2019, dle SŘ je 30 dnů na vyřízení. 

 

p. místostarosta – Uvedl, že kdyby paní nechala pana Ing, Vacka zodpovědět, jak vše 

probíhalo, dostala by vysvětlení. 

 

Ing. Vacek – Informoval občany: 7. 9. byla práce předána, 30. 9.  byli pozváni ředitelkou MŠ, 

přišli se na podlahu podívat. V podlaze byly nerovnosti. Specialista, který kontroloval skladbu 

podlahy, zjistil, že byly položeny běžné vrstvy, které se požívají u těchto podlah. Mezitím si 

paní ředitelka nezávisle na nás sama zajistila svoji konzultaci s jiným odborníkem. Pozvali si 

souběžně projektanta (měření), to trvalo nějakou dobu, než někdo vyslovil k této věci názor. 

Názory specialistů se lišily. Když někoho pozvali, trvalo to 7 – 10 dní, než někdo přišel. 

Protichůdné stanovisko o postupu prací firmy (vrchní vrstva) – byl proveden řez podlahou, 

předpokládalo se, že se přeruší rozpínání. Projekt. posudky podlahy (mykologické posudky – 

nepotvrdilo se, že je to plesnivé, byly nalezeny běžné spóry. Podezření, že je vysoká vlhkost, 

se také nepotvrdilo. Na celý víkend se nainstaloval průmyslový vysoušeč. Zjistilo se, že tam 

téměř žádná vlhkost není. Ředitelka si zajistila posouzení nezávislých firem. Při požádání                 
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o výsledky, pí ředitelka nás sama požádala, zda bychom ještě týden posečkali, než budou 

výsledky. Řešíme co udělat, neznáme-li příčinu. Chtěli jsme prokázat, z čeho to působí, 

abychom věděli, po kom máme nápravu vymáhat, a kdo udělal chybu. Krajskou hygienu si 

pozvala pí ředitelka kvůli zápachu (zápach u vinylových podlah je běžný a nějakou dobu trvá, 

než zmizí a není škodlivý). Zhotovitel obdržel reklamaci a trvá na tom, že to není jeho vina. 

Máme dva posudky – mykologický a z hygieny (oba odpovídají normám).  

 

Občanka: Dotaz, zda kontaktovali výrobce podlah a prošetřili, zda byly správně dodrženy 

postupy pokládky?  Např. PVC doporučuje určité materiály.                       

 

Ing. Vacek – Materiály byly v pořádku. Použila se lepidla ředitelná vodou. Projektant potvrdil 

správnou skladbu podlahy (materiál, postup). 

 

UČR p. Boula  – Lepidlo je složené z vody, ta se časem vypaří. Od října by už dávno bylo 

vypařené. Teď to lepidlo nezpůsobuje. 

 

p. starosta – Společně s paní ředitelkou MŠ se snaží problém vyřešit. Dalo by se říci, že 

„dělají i věci navíc“ – prověřovali i vzduchotechniku. Měli jsme tam různé podlahářské firmy. 

Všechny řekly, že „je to v pořádku“. Nemáme pořád nic v ruce, abychom mohli požadovat 

reklamaci. Bubliny v podlaze, to budeme řešit. Nemůžeme po dodavatelské firmě chtít, aby 

uznala reklamaci, jestliže nemáme „nic“ – nic takového nemáme.                            

 

Občanka: Dotaz, zda je podlaha rovná? Jedná se o bezpečnost dětí. Doma by také nenechali 

takovou podlahu a řešili by to. 

 

p. místostarosta – Doma je to něco jiného, než v tomto případě. My hospodaříme s veřejnými 

prostředky, se svěřenými penězi. Dle výčtu, který tu zazněl, jsme hledali řešení, ale dle 

výsledků, nemáme firmě „co předložit“. 

 

Občanka: Opětovný dotaz, jak to, že nejde podat reklamaci a proč nebyla podána dříve?  

 

UČR p. Boula  – Řeší se dva problémy – zápach a bubliny. Reklamace podaná je. 

 

Občan: Zhotovitel je pouze jeden. Pokud mně se něco nelíbí, není na mně, abych mu poskytl 

důkazní břemeno.  

 

p. místostarosta – Principiálně s ním souhlasí, ale pokud zhotovitel doložil, že postupoval tak, 

jak měl, není tu důkazní břemeno. 

 

Občanka: Nespokojená se situací a rozčiluje se, jelikož oni (rodiče) tam mají umístěné svoje 

děti. 

 

p.  starosta i místostarosta – Ubezpečují paní, že mají stejný zájem na řešení situace. 

 

Občanka: Děti se musí řešit prioritně – máte to uvedeno ve svém programu.  

 

p. starosta – Boule tam nebyly od začátku. Pravidelně chodili na kontroly na MŠ 

Hněvkovského. Od prvopočátku tam byl zápach, ale boule se objevily až následně. Proto se 

boule řešily později.  
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Ing. Vacek – Celou dobu jsme spolupracovali i s dodavatelem. 

 

Občan: Dotaz na pana starostu, zda by dal své vnučky a vnuky do takové místnosti s takovou 

podlahou?  

 

p.  starosta – Uvedl, že boule se řešily až později. Zápach řešili do začátku, byl tam. Každý 

má „čich“ jiný. 

 

Občan: Prosil by odpověď na svoji otázku. 

 

Občanka: Předložila papír ohledně koncentrace formaldehydu.  

 

p. místostarosta – My tu situaci vnímáme jako velmi závažnou, a proto ji řešíme. 

 

Občanka: Proč MŠ funguje tak, jak funguje? Jsou sloučené třídy. Učitelky nosí horké nápoje 

po schodech (nebezpečné). Po paní ředitelce se chce, aby třídu používala.  

 

p.  starosta – Pokud někdo zakáže vozit jídlo výtahem, že by byly děti otráveny a nosí ho po 

schodech? Není důvod, aby se to nevozilo. Pokud není zdravotně závadné, proč by se 

nemohlo užívat? 

 

Občan: V místnosti byl zavřený 10 minut a stačilo mu to. Příští jednání bychom mohli udělat 

tam. Učitelé prý mají místnost používat. 

 

p. místostarosta – Kdyby MČ na tom trvala, že se musí místnost používat, tak vydá nějaký  

pokyn. 

 

p.  starosta – Intenzivně to řešíme. Bavíme se o tom na každé poradě, na každé radě. Máme 

v rukách další papír, budeme se tím opět zabývat. 

 

p. místostarosta – Musíme jednat tak, abychom nezpůsobili újmu žákům, učitelům ani MČ.   

 

 

UČR p. Boula  – Když jsme obdrželi dopis z hygieny, okamžitě jsme se dotazovali paní 

ředitelky, zda máme učinit nějaká opatření. Řekla, že ne. 

 

p.  starosta – MŠ Hněvkovského intenzivně řešíme, je to prioritní. Každý pátek na poradě, 

každou radu.  I zítra na poradě vedení to budeme řešit. 

 

Občanka: Předpokládá, že 4. 3. 2019 bude vyřízená reklamace a bude opraveno.  

 

Ing. Vacek – Přišla odpověď zhotovitele, že reklamaci neuznává. 

 

Ing. Harant – Nemáme žádné argumenty. 

 

p.  starosta – Zítra budeme dále řešit, že zhotovitel neuznal reklamaci, a jak budeme 

postupovat dál. Budeme jednat s pí ředitelkou. 
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Občanka: Dotaz na rekonstrukci zahrad, kolik bylo schváleno a kolik MŠ Hněvkovského 

přislíbeno.  

 

p.  starosta – Projekt MŠ Hněvkovského byl pozastaven, z důvodu stavby Velodromu 

(protipovodňová opatření PPO, studie napojení dopravy a napojení MŠ Hněvkovského). Část 

protipovodňového valu zasahovala do zahrady školky. Do 10 dnů bude nové VŘ na projekt. 

Napojení MŠ bude z druhé strany. Existuje norma (m2/ 1 dítě), musí se přepočítat a přidat MŠ 

další pozemky, aby byly splněny normy na 1 dítě. 

 

p. místostarosta – Uvedl, že i toto je konzultováno s paní ředitelkou.   

 

Občan: Požadoval po p. starostovi odpověď na svoji otázku, zda by dal svoje dítě do této 

školky? 

 

Pan starosta prohlásil, že ukončuje diskusi. 

 

Občan: Poděkoval p. starostovi, za projev demokracie, že končí diskusi. Ptal se ho, zda by 

svoje dítě dal do této školky a nedostal odpověď.  

 

p.  starosta – Pán odpověď dostal, jen si ji vysvětluje po svém. Uvedl, že ke všemu se chová 

tak, jako by tam svoje dítě dal. Až uděláme závěry. Až budou závěry z rady, tak Vám 

odpověď dám. 

 

Ing. Harant – Dotázal se, co vlastně chtějí slyšet. Odpovědi dostali, všechno jim bylo řečeno. 

Starosta Vám odpověděl jako člověk i jako radní. 

 

Návrh p. starosty na přestávku v délce 5 minut. 

Hlasování:     pro – 7         proti – 0         zdržel se – 6 (nehlasoval – 3) 

Návrh p. starosty nebyl přijat 
 

Pan starosta ukončil diskusi a tento bod jednání – 18,45 h. 

 
 

ad 3) Rozpočtová opatření 
 

3.1  

Rozpočtové opatření č. 1/2019  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 6. schůzi dne 16.01.2019 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- financování – ÚZ 100 – dle pokynů ORF MMB povinné zapojení zbylých finančních 

prostředků z roku 2018 na ÚZ 100 do rozpočtu roku 2019; financování ÚZ 104100000, 

104113013 a 104513013 na PSOR II.; navýšení položek na odvody z investičních fondů 

zřízených školských příspěvkových organizací ve výši částky odpisů. 

 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- navýšení investiční položky na akci „Vybudování parku na ul. Plotní“; navýšení neinvestiční 

položky na uzavření pojistné smlouvy pro hasičské osobní vozidlo (počítáno s dvouletým 
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obdobím); navýšení položek na příspěvek na provoz MŠ a ZŠ ve výši odpisů; zapojení 

zbylých finančních prostředků z roku 2018 na PSOR II. a ostatní přesuny mezi položkami 

rozpočtové skladby dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 1/2019 odsouhlasila na 6. schůzi R8/006 konané dne 16. 1. 2019                            

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 1/2019 – tabulka. 
 

 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 1/2019 – viz příloha. 
 

 

 

ad 4) Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přechod 

Kšírova-Železná“ odboru dopravy (stavební část díla)                     

a odboru investičnímu (veřejné osvětlení) 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 8. schůzi dne 06.02.2019 

 

4.1 

Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přechod Kšírova-Železná“ 

odboru dopravy (stavební část díla) a odboru investičnímu (veřejné 

osvětlení) 
 

Zdůvodnění:  

Na základě „Závěrečného listu stavby“ ze dne 10.10.2018 a souvisejících dokladů k investiční 

akci pod názvem „Přechod Kšírova-Železná“, provedené v říjnu roku 2018, bude vybudovaná 

stavba převedena do účetní evidence Odboru rozpočtu a financování MMB v celkové výši      

Kč 554.672,18. Zároveň se tento majetek převádí do správy Odboru dopravy MMB (stavební 

část ve výši Kč 169.146,28) a Investičního odboru MMB (veřejné osvětlení ve výši                        

Kč 385.525,90). Jedná se o bezúplatný převod majetku v rámci jedné obce. Na vybudování 

této investiční akce použila MČ Brno-jih pouze vlastní finanční prostředky.                       

 

Příloha: 

1. Závěrečný list stavby 

2. a) Protokol o předání a převzetí majetku Odboru dopravy MMB 

     b) Protokol o předání a převzetí majetku Odboru investičnímu MMB 

 

Projednáno:   

Rada městské části Brno-jih 8. zasedání dne 6. 2. 2019 

RMČ Brno-jih schvaluje bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přechod Kšírova-

Železná“ v celkové výši Kč 554.672,18 do účetní evidence Odboru rozpočtu a financování 

MMB a do správy Odboru dopravy MMB (stavební část ve výši Kč 169.146,28)                                 

a Investičního odboru MMB (veřejné osvětlení ve výši Kč 385.525,90). Zároveň RMČ Brno-
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jih doporučuje Zastupitelstvu MČ Brno-jih pověřit starostu podpisem „Protokolu o předání                 

a převzetí majetku“. 

 

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor materiál projednal a neměl 

připomínky k projednávanému bodu. 

 

Usnesení:   

ZMČ Brno-jih schvaluje bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přechod 

Kšírova-Železná“ v celkové výši Kč 554.672,18 do účetní evidence Odboru rozpočtu                       

a financování MMB a do správy Odboru dopravy MMB (stavební část ve výši                                  

Kč 169.146,28) a Investičního odboru MMB (veřejné osvětlení ve výši Kč 385.525,90). 

Zároveň ZMČ Brno-jih pověřuje starostu podpisem „Protokolu o předání a převzetí 

majetku“. 

 

 
Hlasování:     pro – 15         proti – 0         zdržel se – 0          (nehlasoval – 1) 

Usnesení bylo přijato 

 

 

ad 5) Prodej, směna majetku města Brna 
 

5.1                         
Žádost spol. IMOS development otevřený podílový fond, se sídlem  

Pobřežní 3, 186 00 Praha 8, IČ 751 60 013, o vyjádření ke směně částí 

pozemků p.č. 873/1 o výměře 1.548 m2 a p.č. 875/1 o výměře 1.950 m2 ve 

vlastnictví žadatele za části pozemků p.č. 875/2 o výměře 608 m2, p.č. 875/37 

o výměře 553 m2 a p.č. 2051/1 o výměře 137 m2 ve vlastnictví statutárního 

města Brna, vše k.ú. Horní Heršpice. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 3. schůzi dne 12.12.2018 

 

 
p. Janíček – Pozemky jsou rovněž zasaženy PPO. Neměli bychom schválením a vydáním 

pozemků jít vstříc developerům (celá řada pozemků, které budou potřeba – kde je budeme 

brát?). Přijdou další lidé, kteří budou mít o ně zájem.  

 

p. starosta – Jedná se o směnu – plochy krajinné zeleně; součástí PPO, ale i původní trasy 

cyklistické stezky (CS) – Sokolova x Vomáčkova. 
 

 

Protinávrh p. Janíčka – nedoporučuje směnu. 

Hlasování:     pro – 6         proti – 6         zdržel se – 4           

Protinávrh p. Janíčka nebyl přijat 
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Hlasování o původním návrhu usnesení: 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih doporučuje směnu částí pozemků p.č. 873/1 o výměře  

1.548 m2 a p.č. 875/1 o výměře 1.950 m2 ve vlastnictví žadatele za části pozemků p.č. 875/2 

 o výměře 608 m2, p.č. 875/37 o výměře 553 m2 a p.č. 2051/1 o výměře 137 m2 ve vlastnictví 

statutárního města Brna, vše k.ú. Horní Heršpice pro spol. IMOS development otevřený 

podílový fond, se sídlem Pobřežní 3, 186 00 Praha 8, IČ 751 60 013. ZMČ Brno-jih ukládá 

majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 

Hlasování:     pro – 10         proti – 1         zdržel se – 1          (nehlasoval – 1) 

Usnesení bylo přijato 
 

 

 

5.2                         
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno, o vyjádření ke 

směně pozemku p.č. 369/5 a části pozemku p.č. 370/21 o výměře 49 m2  

ve vlastnictví manželů xxx, za části pozemků p.č. 32/6 o výměře  

33 m2, p.č. 32/8 o výměře 1 m2, p.č. 36/1 o výměře 209 m2, p.č. 36/16  

o výměře 10 m2 a p.č. 370/149 o výměře 3 m2 ve vlastnictví statutárního 

města Brna, vše k.ú. Dolní Heršpice.  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 7. schůzi dne 30.01.2019 

 

p. Janíček – Dotaz, odůvodnění podmínky „do vyřešení protipovodňových opatření v této 

lokalitě“. Chce vysvětlit, jak to ovlivňuje tato směna? PPO jsou nedořešena, plot bude 

posunut, co se má vyřešit s PPO? 

 
p. starosta – Jednání s OVLHZ, do budoucna - diskutujeme o společných postupech MČ                  

a Města Brna. Pokud se to nebude manželů xxx týkat, neznamená to, že nebudeme znovu 

řešit. 

 
p. Janíček – Pozemky budeme potřebovat. Nedostal odpověď, ale  tzv. „omáčku“.   
 

p. starosta – U manželů xxx se pokaždé chtělo něco jiného. Pak se o tom rozhodne, jak se 

bude postupovat dál.  

 
Pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih nedoporučuje směnu pozemku p.č. 369/5 a části pozemku p.č. 370/21  

o výměře 49 m2 ve vlastnictví manželů xxx, za části pozemků p.č. 32/6 o výměře                

33 m2, p.č. 32/8 o výměře 1 m2, p.č. 36/1 o výměře 209 m2, p.č. 36/16 o výměře 10 m2  

a p.č. 370/149 o výměře 3 m2 ve vlastnictví statutárního města Brna, vše k.ú. Dolní Heršpice,  

a to do vyřešení protipovodňových opatření v této lokalitě. ZMČ Brno-jih ukládá 

majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele. 
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Hlasování:     pro – 10         proti – 4         zdržel se – 1          (nehlasoval – 1) 

Usnesení bylo přijato 

 
 

5.3                         
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno, o vyjádření 

k prodeji části pozemku p.č. 203/3 označené dle GP č. 1447-294/2008 jako 

p.č. 203/18 o výměře 3 m2, k.ú. Horní Heršpice, zastavěného stavbou 

trafostanice. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 8. schůzi dne 03.02.2019 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih doporučuje prodej části pozemku p.č. 203/3 označené dle GP  

č. 1447-294/2008 jako p.č. 203/18 o výměře 3 m2, k.ú. Horní Heršpice, zastavěného stavbou 

trafostanice do vlastnictví majitele stavby. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru 

vyrozumět písemně žadatele. 
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 
 

ad 6) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města   

Brna 
 

6.1  

Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011, 

o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních 

a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí 

veřejného pořádku. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 6. schůzi dne 16.01.2019 

Komentář:  

V příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011 jsou stanovena místa, 

na kterých lze v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách veřejnou produkci 

hudby vykonávat pouze v určeném čase. Tato příloha je aktualizována každých 12 měsíců od 

nabytí účinnosti vyhlášky. 

V současné době jsou stanovena místa regulace hudby v pohostinských zařízeních                             

a restauračních zahrádkách na ul.: Bohunická, Břeclavská, Černovická, Dufkovo nábřeží, 

Hněvkovského, Jeneweinova, K Lávce, K Nábřeží, Komárovská, Kšírova, Masná 7-9 lichá, 

34 – 110 sudá, Skandinávská, Sokolova, Svatopetrská, Vodařská a Zelná. 

 

Navrhované změny: 

- nově zařadit: ul. Mariánské náměstí, bratří Žůrků 

 

Příloha:  

- žádost MMB OVV o připomínkování novely OZV statutárního města Brna č. 12/2011 

- příloha OZV č. 8/2018 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 6. schůzi konané dne 16. 1. 2019. 
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RMČ Brno-jih schvaluje změny v příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna     

č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních a restauračních 

zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku – zařazení ul. 

Mariánské náměstí, bratří Žůrků. 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz, o jaké místo se jedná  – ul. Mariánské náměstí a bratří Žůrků? 

 

Ing. Rusler – ul. Mariánské náměstí – nová vinotéka; ul. bratří Žůrků – Masarykovy koleje, 

bývalá „sauna“. 
  

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje změny v příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna     

č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních                                    

a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 

– zařazení ul. Mariánské náměstí, bratří Žůrků. ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního 

prostředí písemně vyrozumět odbor vnitřních věcí MMB. 
 

 
Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

ad 7) Změny zřizovacích listin školských p. o. 

 
7.1 

Změna Zřizovací listiny Základní školy Brno, Tuháčkova 25, příspěvková 

organizace – svěření majetku 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 8. schůzi dne 06.02.2019 

 

Přílohy: 

Návrh změny zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – Dodatek č. 13, úplné znění (7 stran) 

Návrh Přílohy č. 13 Dodatku č. 13 zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova (1 strana) 

Zdůvodnění:  

Po provedení investiční akce „Odborné učebny ZŠ Tuháčkova“ a na základě předávacího 

protokolu ze dne 19.12.2018 byla povýšena: 

• hodnota DHM (soubor movitých věcí) o celkovou částku 3 500 299,86 Kč (z toho 

učebna přírodních věd 1 493 266,57 Kč a učebna cizích jazyků 2 007 033,29 Kč) 

• hodnota DDHM (nábytek) o celkovou částku 70 448,56 Kč 

Nový majetek je třeba svěřit ZŠ Tuháčkova, což probíhá formou změny zřizovací listiny, 

kterou schvaluje ZMČ. Konkrétně se jedná o změnu v Čl. V. odst. 1 zřizovací listiny 

(doplnění přílohy č. 13 v seznamu příloh) a Čl. X. Závěrečná ustanovení. V Příloze č. 13 je 

v tabulce vyčíslena hodnota nového majetku, který zřizovatel svěřuje škole do hospodaření. 

 

Projednáno v RMČ na 8. schůzi R8/008 dne 6. 2. 2019 s výsledkem: 
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RMČ Brno-jih souhlasí s návrhem změny Zřizovací listiny Základní školy Brno, Tuháčkova 

25, příspěvková organizace, a doporučuje ZMČ Brno-jih schválit Dodatek č. 13 Zřizovací 

listiny Základní školy Brno, Tuháčkova 25, příspěvková organizace, včetně Přílohy                    

č. 13. 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje Dodatek č. 13 Zřizovací listiny Základní školy Brno, Tuháčkova 

25, příspěvková organizace, včetně Přílohy č. 13, a pověřuje starostu jeho podpisem.  

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

7.2 

Změna Zřizovací listiny Mateřské školy Brno, Zelná 70, příspěvková 

organizace – svěření majetku  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 8. schůzi dne 06.02.2019 

Přílohy: 

Návrh změny zřizovací listiny MŠ Zelná – Dodatek č. 8, úplné znění (7 stran) 

Návrh Přílohy č. 7 Dodatku č. 8 zřizovací listiny MŠ Zelná (1 strana) 

 

Zdůvodnění:  

Na základě předávacího protokolu k dokončené investiční akci „MŠ Zelná 70 – 

rekonstrukce oplocení školy“ byla povýšena hodnota DHM o celkovou částku                      

72 370,10 Kč. 

Nový majetek je třeba svěřit MŠ Zelná, což probíhá formou změny zřizovací listiny, kterou 

schvaluje ZMČ. Konkrétně se jedná o změnu v Čl. V. odst. 1 zřizovací listiny (doplnění 

přílohy č. 7 v seznamu příloh) a Čl. X. Závěrečná ustanovení. V Příloze č. 7 je vyčíslena 

hodnota nového majetku, který zřizovatel svěřuje škole do hospodaření. 

Projednáno v RMČ na 8. schůzi R8/008 dne 6. 2. 2019 s výsledkem: 

RMČ Brno-jih souhlasí s návrhem změny Zřizovací listiny Mateřské školy Brno, Zelná 70, 

příspěvková organizace, a doporučuje ZMČ Brno-jih schválit Dodatek č. 8 Zřizovací 

listiny Mateřské školy Brno, Zelná 70, příspěvková organizace, včetně Přílohy č. 7. 

 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje Dodatek č. 8 Zřizovací listiny Mateřské školy Brno, Zelná 70, 

příspěvková organizace, včetně Přílohy č. 7, a pověřuje starostu jeho podpisem.  

 

 
Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Různé   
   

8.1 

Dotazy, připomínky  
 

Pan starosta požádal zastupitele, aby si poznačili následující informaci. Dostali jsme nabídku 

z MMB ohledně prezentace Územní studie JMK (Zásady územního rozvoje Jihomoravského 

kraje). Bude se konat ve čtvrtek dne 4. 4. 2019 v 17.00 h. Nabídka se týká členů zastupitelstva 

a Komise výstavby a životního prostředí. Je to čerstvá informace, pokusí se domluvit, aby 

prezentace mohla proběhnout na radnici MČ Brno-jih. Jakmile zjistí možnosti, dá 

zastupitelům vědět. 
 

p. Karel Potáček – Další zastupitelstvo by se mělo konat 18. 4. 2019, což je před 

prodlouženým víkendem – Velikonoce. Děláme to pro občany, měli bychom termín přesunout 

na jiný vhodnější den. 
 

Mgr. Ing. Kypr – Poděkoval panu tajemníkovi za tři papíry (Soudní spory). Neví ale kdo 

vypracoval, není tam uvedeno. Chce se zeptat na aktuální stav StudentZone a xxx. Chtěl by 

získat rozsudek.  

 

Marek Janíček – Chtěl požádat, aby bylo upraveno na webových stránkách MČ, kde je 

uveden jako člen majetkové komise. Není tomu tak, nedostal důvěru a členem již není. 
 

Mgr. Ing. Kypr – Ve složce Materiály Rada nic není.  

 

p. tajemník – Technicky připravujeme, materiály tam začneme dávat. 

 

Mgr. Ing. Kypr – Chtěl se přihlásit k odběru novinek na našem webu, ale nefunguje to.  

 

p. tajemník – Ověříme to. 

 

Marek Janíček – Dotaz jaká je zákonná lhůta k vyhotovení zápisu ZMČ. Proč je jako 

ověřovatel vyzýván téměř po měsíci?  

 

p. tajemník – Lhůta je 10 dnů. Do 10 dní je zápis vyhotoven. 

 

Marek Janíček – Jsou povinni zápis vyhotovit co nejdříve, pozdě je dodán zastupitelům                        

a pozdě zveřejněn. Ověřovatelé mají autorizaci a zápis se upravuje. Apeluje na to, aby byly 

zápisy dělány včas. Domnívá se, že by procesy měly být dříve. 

 

p. tajemník –  Uvedl, že někdy se ověřovatele nedaří zkontaktovat, neberou telefony. Víme, 

komu se nedaří přijít. Konkrétně panu Janíčkovi „nad rámec“ posíláme zápisy k přečtení. 

 

Mgr. Ing. Kypr – Chtěl by, aby v zápisu byla podrobně uvedena diskuse s občany (nejen 

„proběhla diskuse s občany“).  

 

p. Petr Kittner – Dotaz o jakou částku se jedná u podlahy v MŠ Hněvkovského?  
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Ing. Vacek – Jedná se o částku cca 200.000,- Kč.  
 

p. Petr Kittner – Chápe, že MČ jedná dle zákona, ale mělo by se postupovat dle lidských 

pravidel. Každý má jiné pocity. Byl tam 10 minut a bylo to „hrozné“. Problém, z kterého 

jeden bude obviňovat druhého. Nebylo by lepší opravit na náklady MČ? Ty děti tam musí být.  
 

p. místostarosta – Nerozhodují jako soukromá osoba, ale hospodaří s veřejnými prostředky. 

Musíme vyčerpat všechny možnosti. 
 

p. Petr Kittner – Co to ale pro ty rodiče a děti znamená.  

 

UČR p. Boula – Každý den se tím minimálně hodinu zabýváme. Věc řešili s právníkem, 

Jestliže to půjde k soudu, bude se řešit dlouho. Když dáme novou podlahu, kde máme jistotu, 

že tam nebude ten zápach? 

 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz na pana Boulu. Jestliže se mu doma porouchá televize, tak by to také 

řešil.  

 

p. místostarosta – Při reklamaci televize vím, že na ni nekape voda ze stropu, ale u podlahy to 

nevíme  (neznáme příčinu).  

 

p. starosta – Víme o tom, snažíme se vyřešit. Děláme proto všechno „možné i nemožné“, aby 

děti mohly třídu používat. 

 

pí Dita Nová – Nepochopila, jak to mohlo tak dlouho trvat: říjen, listopad – leden, únor?  Je to 

výsměch, je zastupitelka, ale zároveň i maminka. Příští zastupitelstvo se tam uspořádá                         

a uvidíme, jak se tam budete cítit. Je to smutné, jak se k tomu stavíte. Zápach necítíte a děti 

jsou Vám „ukradené“.  

 

p. Petr Kittner – Existuje řešení, aby se to udělalo za peníze MČ? 

 

p. místostarosta – Lidsky o tom přemýšlel, ale rozhodne RMČ, ZMČ a přijdou                                       

o 200.000,- Kč. Nemohou porušovat zákony, musí řádně hospodařit se svěřenými prostředky. 

Zároveň ale i myslí na děti, které tam jsou. 

 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz, jak to bude se zasedáním zastupitelstva (termíny) - budou se 

plánovat dovolené? 

 

p. tajemník – Zastupitelstvo svolává starosta. Termíny dáváme dohromady z nějakých 

důvodů. Nechtějte, že nyní naplánujeme termín a budeme se muset sejít o prázdninách. 
 

p. starosta – Termíny jsou skládané z určitých důvodů. Zkusíme to poskládat, musíme probrat. 

To není tak, že jen rozhodneme.  

 

 

 

 

 

 

 



14 

 

 

 

 

8.2      

Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 3. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          

Ukončení zasedání v 19.30 h. 
 

 

 

Zapsala: Pažoutová D. 

V Brně dne 22.02.2019 

 

 

 

 

 

 

Ověřili dne:………………………………………………………… 

 

 

 

Ing. Richard Vašíček: …………………………………………….. 

 

 

 

Marek Janíček:: …………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Mgr. Josef Haluza 

                                                                                starosta MČ Brno-jih 


